
Naše Vejměnkovská Vize a žádost 

 

     Vejměnek provozujeme již 8 let, jednou ze součástí fungování tohoto projektu je od začátku 

obcí požadovaná funkce infocentra. V prvních leteh provozu nebylo vůbec jasné, jak by mohlo 

soukromé infocentrum vypadat a uživit se, nicméně po zhruba pěti letech práce a hlední cest, 

mnohdy i slepých, se nám podařilo projekt vyladit do té podoby, ve které funguje dnes. 

Infocentrum plní svou funkci těmito hlavními body: 

• realizace Infocentra, kompletování nabídek turistického ruchu 

• zaškolování brigádníků v této oblasti 

• samotná funkce poradenství pro turisty (výlety, trasy, ubytování.....) a to jak osobně na 

přepážce infocentra, tak celoročně na telefonu, e-mailu, FB profilu, či webu. 

• Vydávání Maloskalských turistických novin, které vzniklo jako nenápadný počin a dnes je již 

vyhledávaným periodikem s výtiskem 10 000 kusů, které je k dostání na zhruba 60ti 

místech v Českém ráji a Krkonoších 

• Úzká spolupráci s ostatními infocentry v regionu a se Sdružením Český ráj 

• Vydávání několika vlastníh pohledů, betlémů a příležitostná propagace našeho Infocentra, 

potažmo Maloskalska v různých mediích. 

• V rámci práce na Vejměnku poskytujeme také možnost  brigády pro nemalý počet studentů a 

mladých lidí z Malé Skály a okolí. 

• Propagace kulturních akcí na Maloskalsku a předprodej vstupenek na některé z nich. 

 

     Veškerá tato práce je plně financována z provozu kavárny a zejména z půjčovny koloběžek, 

která se stala nedílnou součástí Infocentra. Jsme si vědomi, že může vzbuzovat různé emoce v 

lidech, kteří do celkového provozu nevidí a neuvědomují si, že bez jejího přičinění, by služby 

Infocentra nemohly probíhat v takové kvalitě a rozsahu, v jakém je tomu dnes. 

     Naší vizí není nekontrolovatelně růst, ale nadále budovat příjemné zázemí, udržovat a 

zkvalitňovat vše, co jsme vytvořili a co dnes tak dobře funguje jak pro turisty, tak pro obec. Rádi 

bychom, aby byl Infoshop Vejměnek i nadále vnímán jako příjemný kout na Malé Skále a byl 

tedy i její vizitkou. 

     Pro další zkvalitnění služeb bychom rádi změnili interiér Vejměnku tak, aby více vyhovoval 

současným nárokům na provoz a zvýšenému zájmu turistů. Investice do této změny bude nemalá 

a aby mělo smysl ji realizovat, rádi bycom vás požádali o následující: 

 

• Prodloužení doby nájmu na dobu neurčitou, nebo alespoň na 10 let, za stávajících podmínek. 

V takto nastavené dlouhodobé spolupráci, se budeme, krom běžného provozu, rádi 

podílet na chodu, udržení a zkvalitnění Infocentra z vlastních zdrojů.  Narhuji, že byhom 

v následující sezoně zrekonstruovali sociální zařízení veVejměnku (obklady, dlažby, 

zařizovací předměty), vstupní chodbu, poklop šachty, který je již v havarijním stavu a 

pokládku nové krytiny (dlažby). Také rekonstrukci dřevěné podlahy na zápraží, která se 

již havarijnímu stavu také blíží. 

 

• Zahrnout do nájemní smlouvy i pozemek pod naší terasou 

(do současné doby jsme měli dohodu se stávajíím majitelem o jeho užívání za to, že se 

budeme o pozemek starat, což bychom rádi dělali i nadále. V loňském roce jsme např.na 

naše náklady, zhruba 25 000Kč, opravili zeď terasy a oplocení u samoobsluhy.) 

 

• Jak jsme již probírali na minulém zastupitelstvu, rádi bychom požádali o výměnu našeho 

prostoru ve stodole za boční prostor, aby výdej a příjem koloběžek umožnil hladší provoz 

na ulici, který je v sezoně zkomplikován davy turistů, projíždějícími auty, odstavenými 

koly a koloběžkami z jiných půjčoven, či frontou na zmrzlinu. 

 

      



Rádi bychom také navázali užší spolupráci s obcí a s komisí pro Boučkův statek, spolupracovali 

na již několik let požadované rekonstrukci sklepa, kam neustále zatéká a ničí se nám zboží a 

dalších úpravách sroubku. Také svými zkušenostmi přímo z místa dění můžeme a chceme být 

nápomocni při řešení dopravní situace v areálu Boučkova statku a okolí. 

 

Víme, že nežádáme málo, ale zároveň málo nenabízíme. Jak jsme se mohli v těchto dnech 

přesvědčit při rozvozu Maloskalských novin po infocentrech v regionu, je to naše vyjímečné 

duchem i způsobem fungování, kterým nijak nezatěžujeme obecní rozpočet. Mj.máme například 

jednoznačně nejdelší otevírací dobu po celou sezonu. 

 

 

Děkuji za projednání žádosti a těším se na budoucí oboustraně příjemnou a plodnou spolupráci. 

 

 

Jiří Boháč 

    

 

  


